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Introl Decyzja w sprawie zakupu nie zapad³a 
Zarz¹d czeka na analizy 
z biura maklerskiego 

- W ci¹gu kilku najbli¿szych tygodni spodziewamy siê otrzymaæ od 
Beskidzkiego Domu Maklerskiego analizy w sprawie naszych 
ewentualnych akwizycji. Nadal jesteœmy zainteresowani przejêciem 
jednej z gie³dowych firm - mówi Piotr Jeziorowski, prezes katowickiego 
Introlu. Podczas spotkania z okazji publikacji raportu finansowego za II 
kwarta³ przedstawiciele Introlu przyznali, ¿e na ewentualne przejêcia, 
uwzglêdniaj¹c œrodki w³asne i d³ug, spó³ka mo¿e wydaæ nawet do 120 mln z³. Wœród 
potencjalnych celów wymienia siê najczêœciej przedsiêbiorstwa z Katowic, które Spó³ka dobrze 
zna.  Mówi siê m.in. o Energopolu, Bipromecie czy Energoaparaturze. - Studz¹c atmosferê 
przyznam, ¿e ¿adna konkretna decyzja w sprawie przejêcia jeszcze nie zapad³a. Bessa przeceni³a 
wiele spó³ek i byæ mo¿e skorzystamy z tej sytuacji - twierdzi Wies³aw Kapral, przewodnicz¹cy rady 
nadzorczej Introlu i jeden z dwóch g³ównych jego akcjonariuszy. 
Introl, dzia³aj¹cy na rynku automatyki przemys³owej, posiada te¿ w portfelu niewielkie pakiety 
akcji Polnej i Mostostalu Zabrze. W przypadku tej pierwszej chodzi o ponad 4 proc. papierów. 
Czy zarz¹d rozwa¿a zwiêkszenie zaanga¿owania w tej spó³ce? 
- Polna nie wydaje siê drog¹ firm¹, choæ trzeba pamiêtaæ o przeg³osowanym podwy¿szeniu 
kapita³u - odpowiada Jeziorowski. Nieoficjalnie wiadomo jednak, ¿e pakiet akcji firmy z Przemyœla 
Introl raczej sprzeda. Podobnie bêdzie z walorami Mostostalu Zabrze (ich wartoœæ to ponad 4 mln 
z³). 
Zarz¹d Introlu prognozuje, ¿e grupa kapita³owa w 2008 roku wypracuje 14 mln z³ zysku netto, przy 
186 mln z³ sprzeda¿y. - Podtrzymujemy plan finansowy na ten rok. Wszystko wskazuje na to, ¿e 
sprzeda¿ przekroczy pierwotne za³o¿enia - twierdzi prezes.
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